
Protokół nr 34/VIII/2021

z obrad XXXIV sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie 

z dnia 26 październik 2021 roku.

Rozpoczęcie obrad  – godz. 13:00
Zakończenie obrad – godz. 15.45

Ad 1. Sprawy regulaminowe:

 Otwarcie     i     stwierdzenie     prawomocności     obrad.

Sesja rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ul. Gdańskiej
12.
Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Zbigniew Leszczyński.

W  sesji  uczestniczyli:  Wójt  Gminy  Błażej  Konkol,  Skarbnik  Gminy  Zofia  Gorzyńska,
Dyrektor  GOKSiR  Leszek  Orczykowski  oraz  Pan  Karol  Kozak  Kierownik  ZGKiM  w
Trąbkach Wielkich.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, na podstawie listy obecności, że brakuje radnych:
Wiolety Frydrych, Justyny Perki oraz Wiesława Kelera.

Ustawowy skład Rady Gminy Trąbki Wielkie wynosi 15 radnych. Listy obecności radnych i
sołtysów stanowią załącznik nr 1 i 2 do protokołu.

 Zatwierdzenie     porządku     obrad.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił dzisiejszy porządek obrad.

Proponowany porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad

- Zatwierdzenie porządku obrad.

-  Przyjęcie protokołu z XXXIII sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie.

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2021 -

referuje  Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-

2032 - referuje  Zofia Gorzyńska  Skarbnik Gminy;

4. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości  Kaczki,   Gmina
Trąbki Wielkie - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

5. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości  Trąbki Małe,  Gmina
Trąbki Wielkie - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;
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6. Podjęcie  uchwały w sprawie nadania  nazw  ulic  w miejscowości   Trąbki  Wielkie,
Gmina Trąbki Wielkie - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

7. Podjęcie uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu
nieruchomości  stanowiącej  własność  Gminy Trąbki  Wielkie -  referuje  Pan Błażej
Konkol Wójt Gminy;

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody - referuje Pan Błażej
Konkol Wójt Gminy;

9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  opracowania  „Strategii  Rozwoju
Gminy Trąbki  Wielkie  na  lata  2021  –  2030”  -  referuje  Pan Błażej  Konkol  Wójt
Gminy;

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Współpracy Gminy Trąbki Wielkie
z organizacjami pozarządowymi na 2022 rok” -  referuje Pan Błażej  Konkol Wójt
Gminy;

11. Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy.

12. Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy; 

13. Zamknięcie obrad sesji zwyczajnej.

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad.

Wójt Gminy – zgłosił wniosek o wykreślenie z dzisiejszego porządku obrad pkt. 4 tj. uchwała
w sprawie nadania nazwy ulic w miejscowości Kaczki. Uzasadnił swój wniosek. 

Przewodniczący Rady Gminy – poddał powyższy wniosek pod głosowanie. Zapytał, kto jest
za wykreśleniem z dzisiejszego porządku obrad pkt. 4. 

W głosowaniu udział bierze 12 radnych. 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie jest za wykreśleniem  uchwały z porządku
obrad. 

Przewodniczący   Rady Gminy – odczytała porządek obrad po zmianach. Zapytał, kto jest za

przyjęciem porządku obrad z odczytanymi zmianami.

W głosowaniu udział bierze 12 radnych. 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła porządek obrad z uwzględnionymi

zmianami. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

 Przyjęcie protokołu z XXXIII sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie.

Przewodniczący Rady Gminy – poinformował,  że do Biura Rady nie  wpłynęły uwagi  do

protokołu.  Zapytał,  kto jest  za przyjęciem w/w protokołu. W głosowaniu udział  bierze 12

radnych.
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Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła protokół z  XXXIII sesji zwyczajnej

Rady  Gminy  Trąbki  Wielkie.  Szczegółowy  przebieg  glosowania  w  załączniku  do

protokołu.

Ad 2 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2021 -

referuje  Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali na posiedzeniu komisji wspólnej/

Pan Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – przypomniała, że w dniu wczorajszym na posiedze-
niu komisji wspólnej zmiany budżetu gminy były szczegółowo omówione. Od tego dnia nie
nastąpiły żadne inne zmiany. Zapytała, czy do odczytanych w dniu wczorajszych zmian są ja-
kieś pytania i czy jest potrzeba ponownego ich odczytywania.  
Radny Sławomir Mazurek – zapytał o potrzebę naprawy kosiarki za ponad 2 tys. zł. Stwier-
dzając, że za taką kwotę można zakupić nową.  
Pan Leszek Orczykowski Dyrektor GOKSiR– poinformował, że jest to porządna kosiarka,
otrzymał tę kosiarkę do naprawy i naprawa ta tak została wyceniona. Dodał, że kosiarka ta
jest używana i znajduje się ona na terenie gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

/Do posiedzenia dołączyła Radna Justyna Perka/ 

Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 13 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXXIV/289/2021 w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 3 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-

2032 - referuje  Zofia Gorzyńska  Skarbnik Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali w dniu sesji/

Pan Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – poinformowała, że w uchwale w sprawie wieloletniej
prognozy finansowej na lata 2021 - 2032 zostały ujęte wszystkie zmiany, które zostały wpro-
wadzone do uchwały budżetowej. Uchwała ta jest pochodną ujętych zmian w budżecie gminy.

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 13 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXXIV/290/2021 w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.
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Ad 4 Podjęcie  uchwały  w sprawie  nadania  nazw ulic  w miejscowości   Trąbki  Małe,
Gmina Trąbki Wielkie - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;
/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinfor-
mował, że w okolicy tej ulicy pozostałe, inne ulice mają nadane nazwy od kamieni szlachet-
nych, dlatego też ul. Rubinowa  jak najbardziej jest odpowiednia dla tej okolicy.

Radny Władysław Kanka – poinformował, że Rada Sołecka wsi  Trąbki Małe pozytywnie za-
opiniowała tę nazwę. W Trąbkach Małych nazwy ulic są stosownie nazwane do nazw kamieni
szlachetnych i myślę, że należałoby tę nazwę zatwierdzić, co umożliwi płynną koresponden-
cję. 

Radny Marian Płotka Przewod  niczący Komisji EiRG – poinformował, że komisja pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXXIV/291/2021 w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 6 Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw  ulic w miejscowości  Trąbki Wielkie,
Gmina Trąbki Wielkie - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;
/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinfor-
mował, że przyjęto na osiedlu zasadę, aby nadać ulicą w tym miejscu, położonym niedaleko
lasu nazwy grzybów. Prosi o podjęcia powyższej uchwały. 
Radny Jan Selka – podała, że ziemia została zakupiona przez dewelopera w związku z droga-
mi. Zapytał, czy te drogi są wyodrębnione z powierzchni rolnej.
Wójt Gminy – poinformował, że drogi te są wyłączone z produkcji rolnej i mają charakter
dróg 
Radny Grzegorz Żukowski – zgłosił poprawkę, aby w załączniku graficznym uchwały zmie-
nić nazwę ulicy z ul. Maślanej na ul. Maślakową. 

Radni nanieśli zgłoszoną poprawkę w projekcie uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 13 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXXIV/292/2021 w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.
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Ad 7 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu
nieruchomości  stanowiącej  własność  Gminy  Trąbki  Wielkie -  referuje  Pan  Błażej
Konkol Wójt Gminy;
/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinfor-
mował, że uchwała ta dotyczy  nowego osiedla w Trąbkach Wielkich. Na terenie gminnym
jest już usytuowane urządzenie,  które jest niezbędne do funkcjonowania całego osiedla tj.
transformator. Jeżeli rada podejmie przedmiotową uchwałę, to taka służebność zostanie usta-
nowiona, nie będzie to służebność nieodpłatna. 
Radny Marian Płotka – poinformował, że Komisja Ekonomiczna i Rozwoju Gospodarczego
Rady Gminy Trąbki Wielkie omawiała ten temat i nie wnosi uwag do podjęcia tej uchwały.
Dodał, że podjęcie tej uchwały oznacza, że Rada Gminy wyraża zgodę na ustanowienie słu-
żebności, natomiast wysokość kwoty tej służebności ustala Wójt Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 13 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXXIV/293/2021 w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 8 Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody - referuje Pan Błażej
Konkol Wójt Gminy;
/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały informu-
jąc, że dotyczy to nadania nazwy dwóm pięknym okazom drzew znajdujących się na działce
nr 40/7 w Kaczkach tj. dąb szypułkowy – otrzyma nazwę „Jakub” , Grab Pospolity – otrzyma
nazwę „Jan” . Kolejno przypomniał, że na komisji wspólnej podczas omawiania materiałów
sesyjnych padła propozycja Radnego Michała Studzińskiego, leśniczego,  aby te nazwy za-
mienić, ponieważ drzewo dąb jest poświęcone śp. Panu Janowi Gryniowi, naszemu mieszkań-
cowi, leśniczemu. Taki był głos we wczorajszej dyskusji. Możemy na ten temat dyskutować,
nic nie stoi na przeszkodzie, aby te nazwy zamieni. Decyzja należy do Rady. 
Radny Michał Studziński – zwrócił uwagę, że  śp. Pan Jan Gryn został uhonorowany Aleją
dębową więc może to zostać tak jak jest zaproponowane w uchwale. 

Radna Just  yna Perka – zapytała, czy nadanie tych nazw będzie jakoś widoczne dla osób tam
spacerujących.
Wójt Gminy – poinformował, że tak. Zostaną zamieszczone tabliczki.

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 13 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXXIV/294/2021 w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.
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Ad 9 Podjęcie  uchwały  w sprawie przystąpienia  do opracowania „Strategii  Rozwoju
Gminy Trąbki Wielkie na lata 2021 – 2030” - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;
/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 13 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXXIV/295/2021 w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 10 Podjęcie  uchwały  w sprawie przyjęcia „Programu Współpracy Gminy Trąbki
Wielkie z  organizacjami pozarządowymi na 2022 rok”  -  referuje Pan Błażej  Konkol
Wójt Gminy;
/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały podając, iż
jest to zadanie własne gminy. Rada co roku taki program podejmuje. Załącznik uchwały, jest
analogiczny do lat poprzednich. Zagwarantowana kwota na zadani to kwota 40 tyś. Kolejno
przypomniał, że podczas omawiania materiałów sesyjnych na wczorajszym posiedzeniu ko-
misji wspólnej Radny Władysława Kanka Przewodniczący Komisji ROŚiSS zaproponował,
aby uzupełnić paragraf  7 załącznika uchwały poprzez dopisanie w wymienionych zadaniach
jeszcze jednego punktu tj. punktu 4. 
Punkt ten otrzymałby nazwę:  Zadania aktywizujące osoby starsze. 

Przewodniczący Rady Gminy – skierował pytanie do mecenasa, czy przedmiotową zmianę
należy osobno przegłosować. 

r.pr. Marcin Skalski – poinformował, że jeżeli rada jest zgodna, nie ma głosów przeciwnych,
to można przegłosować jednorazowo całą uchwałę z uwzględnieniem tej zmiany.

Radna Justyna Perka – zapytała, czy organizacjami pozarządowymi są tylko organizacje wy-
nikające z ustawy o wolontariacie, czy również  koło gospodyń wiejskich, które powstało na
terenie Gminy. 

r.pr. Marcin Salski  - poinformował, że w pierwszej kolejności musi zapoznać się z treścią
ustawy, aby muc prawidłowo odpowiedzieć na to pytanie. Najpierw się zapozna i kolejno, w
terminie późniejszym odpowie Radnej na to pytanie. 

Przewodnicza spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 13 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXXIV/296/2021 w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.
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Ad 11  Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady
Gminy.       

Wójt Gminy - poinformował, że od ostatniej sesji uczestniczył, m.in. w :

 spotkaniu w sprawie strategii Gminy;

 w zebraniu  OSP Rościszewo;

 wizytacji na inwestycjach gminnych;

 spotkaniu kierowników;

 spotkaniu z Klubem Seniora;

 w uroczystościach Dnia Edukacji;

 w jubileuszu 50 - lecia pożycia małżeńskiego;

 w posiedzeniu Komisji ds. Honorowego Obywatela;

 w uroczystym odbiorze drogi ul. Łąkowej w Mierzeszynie;

 w odpuście w Ełganowie;

 w zebraniu sołeckim w Ełganowie;

 w posiedzeniach komisji Rady Gminy Trąbki Wielkie;

 w  spotkaniu  z  przedstawicielami  OSP  z  terenu  gminy  na  posiedzeniu  komisji

ekonomicznej  w  sprawie  wydatków  w  poszczególnych  jednostkach  OSP z  terenu

Gminy Trąbki Wielkie;

 w uroczystości związanej z  Dniem Seniora; 

Kolejno  odczytał  zarządzenia,  które  zostały  wydane  od  ostatniej  sesji  –  w  sumie  3
zarządzenia. 

                     
Ad 11. Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy; 

 Radna    Justyna  Perka –  zapytała  o  niedokończony  odcinek  drogi  w  Kaczkach.
Zapytała, czy jest możliwość, aby ten odcinek dokończyć. 

 Wójt Gminy – poinformowała, że na chwile obecna ciężko cokolwiek powiedzieć. 

 Radny Justyna Perka – zapytała o przystanek autobusowy, czy już ze Starostwa są
jakieś uzgodnienia.

 Wójt Gminy – poinformował, że nie mam jeszcze żadnej informacji.

 Radny Wiesław Kanka – zapytał o budowę chodnika przy ul. Powiatowej w Trąbkach
Małych.

 Wójt Gminy – poinformował, że jest w planie realizacja budowy tego chodnika. Nie
zakończyliśmy jeszcze budowy lamp oświetleniowych, proces ten jeszcze cały czas
trawa. 
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 Radny Zbigniew Gębka – poinformował, że już jakiś czas temu do Wojewódzkiego
Zarządu  Dróg  Wojewódzkich  złożył  pismo  w  sprawie  wycinki  krzaków  koło
przystanku w Domachowie, niestety, ale do dnia dzisiejszego nic się z tym nie zrobiło
a niedawno właśnie w tym miejscu doszło do śmiertelnego potrącenia pieszego. Prosi
o interwencję w tej sprawie Gminy. 

 Wójt  Gminy –  potwierdził,  sytuacja  miała  miejsce  w  ubiegłym  tygodniu,  był  to
śmiertelny wypadek, sprawca uciekł z miejsca wypadku. 

 Radny Jan Selka – przypomniał, że mieszkańcy ul. Jaśminowej w Kleszczewie 2 lata
temu wpłacili na konto gminy pieniądze. Radny liczy, że  wjazd na ul. Jaśminową
będzie zrobiony. Zwrócił uwagę, że jest już zgoda od starosty. Mieszkańcy  czekają na
budowę tej drogi. 

 Wójt Gminy – za ok. 2 tygodnie będziemy po 70 – 80% budowy dróg. Po wykonaniu
tych inwestycji będę mógł powiedzieć w jakim terminie ten wjazd będzie wykonany. 

 Radny Grzegorz Żukowski – zapytał o kontynuację budowy kanalizacji w Gołębiewie
Wielkim

 Wójt Gminy – poinformował, że jeżeli chodzi o sieć kanalizacyjną, to musimy temu
poświecić oddzielne spotkanie. Gmina potrzebuje na to kilkadziesiąt tysięcy złotych.
Musimy  się  nad  tym  zastanowić.  Na  chwilę  obecną  kończymy  to,  co  mamy  do
wykonania.  Potem złożymy  kolejne  wnioski  na  te  miejscowości,  które  mamy  do
wykonania. 

 Radny Ryszard Budzyński - nawiązał do odbytej kontroli komisji rewizyjnej w Szkole
Podstawowej w Sobowidzu informując iż jest głos Pani dyrektor o potrzebie zmiany
obwodów w szkole. W przedmiotowej placówce jest zbyt mała ilość dzieci a zmiana
obwodu szkolnego odciąży Szkołę Podstawową w Trąbkach Wielkich. 

 Wójt  Gminy –  podał,  że  obecna  pani  dyrektor  pełni  funkcję  dyrektora  do  końca
miesiąca.  Jeżeli  chodzi  o  ilość  dzieci,  to  należy  wziąć  pod  uwagę  możliwości
funkcjonalne  szkoły.  Zmiana  obwodów  ma  przynieść  korzyści  a  nie  utrudnienie.
Obecnie Sobowidz się rozbudowuje, za monet przybędą dzieci. Należy to już wziąć
pod uwagę. Jeżeli byśmy do tego doprowadzili, to pewnie rozluźniłoby się w szkole
podstawowej  w  Trąbkach  Wielkich,  ale  za  moment  spowodowałoby  to
dwuzmianowość w Sobowidzu. 

 Pan  Zbigniew  Leszczyński  Przewodniczący  Rady  Gminy –  prosi,  aby  temat  ten
włączyć do prac komisji oświatowej. Zaproponował, że Kierownik Wydziału Oświaty
Pani  Patrycja  Jereczek  -  przedstawi  podłoże,  ile  dzieci  w  danych  obszarach  jest.
Kolejno  poinformował radnych o podziękowaniach, które trafiły do biura rady dla
Radnych Rady Gminy Trąbki Wielkie:

 podziękowanie za pomoc mieszkańcom Mierzeszyna w spełnianiu marze – budowa
skweru historycznego z pomnikiem ks. Jana Pawła Aeltermanna i małą infrastrukturą
kulturalno - rekreacyjna;

 podziękowanie  od  OSP  w  Rościszewie  za  pomoc  przy  zakupie  samochodu
pożarniczego; 
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 podziękowanie  dot.  budowy  kanalizacji  i  oczyszczalni  ścieków  dla  aglomeracji
Sobowidz; 

 podziękowanie  od  OSP Sobowidza  –  za  wsparcie  OSP przy  zakupie  samochodu
pożarniczego dla tej jednostki;

 podziękowanie za udzielenie wsparcia dla przebudowy ul. Łąkowej w Mierzeszynie. 

Na koniec swojej wypowiedzi zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Ad 12. Zamknięcie obrad sesji zwyczajnej

Przewodniczący Rady - zamknął XXXIV zwyczajną sesję Rady Gminy, dziękując wszystkim
za czynny udział. 

Sporządziła: Przewodniczący Rady Gminy:

Katarzyna Czyż       Zbigniew Leszczyński

Załączniki:
1. Lista obecności radnych, sołtysów,
2. Porządek sesji,
3. Uchwały podjęte na sesji – nr XXXIV/289/2021 – XXXIV/296/2021
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